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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/16-28/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-16-2 
Rijeka,  29. veljače 2016. 
                                    

 
ZAPISNIK 

S 15. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
 

15. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 29. veljače 2016. godine (petak) u 18:30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
Sjednici su bili nazočni:  

- Marin Barać, predsjednik VMO 
- Željko Vizintin, zamjenik predsjednika VMO 
- Anton Cindrić, član VMO 
- Mila Kožul, član VMO 
- Nikola Lazić, član VMO 
- Antonija Marković, član VMO 
- Jelena Orban Ramić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Nenad Srdoč, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika s 14. sjednice VMO Sveti Nikola: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Fiskalna odgovornost za 2015. godinu 
2. Inicijativa za osnivanjem kluba čitatelja 
3. Zahtjev stanara Simonettieva 2 
4. Postava rasvjetnog tijela u Zvonimirovoj 3/1 
5. Zahtjev stanara Zametske 1 
6. Gradnja parkirališta u Zametskoj/Liburnijskoj ulici 
7. Zahtjev stanara Ivana Luppisa 15 
8. Zahtjev stanara Zametske 52 
9. Sanacija zida u Jože Vlahovića 11 - nastavak 
10. Zahtjev stanarke zgrade Hegedušićeva 12  
11. Zahtjev stanara Ivana Luppisa 9 
12. Prenamjena parkirnog mjesta ispred Medovićeve 21 
13. Obilježavanje Dana žena 4. ožujka 2016. 
14. Priprema za plan komunalnih prioriteta za 2017. godinu 
15. Dopisi pristigli između dvije sjednice 
16. Razno  

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 1 
Temeljem Zakona o fiskalnoj odgovornosti predsjednik Vijeća Marin Barać potpisnik je Izjave o 
fiskalnoj odgovornosti kao proračunski korisnik jedinice lokalne samouprave za proračunsku 
godinu 2015. kojom potvrđuje zakonito, namjensko i svrhovito korištenje sredstava, kao i 
učinkovito i djelotvorno funkcioniranje sustava financijskog upravljanja i kontrole u okviru 
proračunom, odnosno financijskim planom utvrđenih sredstava.  
 

Zaključak: 
• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Izjavu o fiskalnoj odgovornosti za 

2015. godinu. 
 
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća Marin Barać predložio je da Vijeće u suradnji sa Gradskom knjižnicom osnuje 
Kluba čitatelja. Prvi sastanak Kluba bio bi 23. travnja kada se obilježava Svjetski dan knjige i 400-
ta godišnjica smrti Miguela de Cervantesa i Williama Shakespearea. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog.  

 
 
AD 3 
Vijeću se obratila stanarka Simonettieve 2 sa zamolbom za sanacijom klizišta. Predsjednik Vijeća 
je izašao na teren, te prisutnima pokazao fotografije predmetne lokacije i predložio da se 
navedena zamolba proslijedi nadležnim službama. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži navedenu zamolbu i proslijedi je u 

Odjel gradske uprave za komunalni sustav. 
 
 
AD 4 
Stanari niza zgrada Zvonimirove 3/1 do 3/4 obratili su se Vijeću sa problemima oko opskrbe pitkom 
vodom zbog čestih puknuća cijevi i nedostatka javne rasvjete oko zgrade. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži oba zahtjeva stanara i proslijedi ih 

nadležnim službama na daljnje postupanje. 
 
 
AD 5 
Vijeću se obratila stanarka zgrade Zametska 1 sa zahtjevom kojim traži da se ispred stepenica koje 
vode u zgradu Zametska 1 postavi znak zabrane parkiranja. Budući da se radi o nogostupu gdje je 
sukladno propisima zabranjeno parkiranje, predsjednik Vijeća Marin Barać je predložio da se od 
Rijeka prometa zatraži stručno mišljenje o navedenom problemu. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog.  

 
 

AD 6 
Zbog problema nedovoljnog broja parkirnih mjesta na početku Zametske i Liburnijske ulice, 
predsjednik Vijeća Marin Barać je predložio da se od stručnih službi zatraži prijedlog pozicije za 
izgradnju parkirališta na navedenom području.   
 

Zaključak: 
• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 
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AD 7 
Vijeće je primilo zamolbu stanara zgrade Ivana Luppisa 15 za premještanjem kontejnera za kućni 
otpad. Stanari se žale na smrad i buku koja nastaje uslijed otvaranja kontejnera, te mole da se 
kontejneri premjeste desetak metara niže. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se navedeni zahtjev proslijedi nadležnim 

službama.  
 

 
AD 8 
Vijeću su se obratili stanari kuće Zametska 52 sa zamolbom postavljanja javne rasvjete na javno 
parkiralište iza njihove kuće. Predmetno parkiralište na jednom dijelu nije osvijetljeno te se na 
njemu u večernjim satima okupljaju narkomani. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se navedeni zahtjev proslijedi nadležnim 

službama.  
 
 
AD 9 
Budući da još nije saniran zid koji se urušio u Ulici Jože Vlahovića preko puta k. br. 11, predsjednik 
Vijeća Marin Barać predložio je da se Građevinskoj inspekciji uputi požurnica. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 
 
 

AD 10 
Stanari Hegedušićeve 12 traže podršku u rješavanju problema oko kafića kraj njihove zgrade koji je 
već dugi niz godina zatvoren. Stanari će tražiti od nadležnih službi da se navedena površina vrati u 
prvobitno stanje.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se stanarima da podrška u rješavanju 

navedenog problema. 
 
 

AD 11 
Vijeću su se obratili stanari zgrade Ivana Luppisa 9 sa zamolbom zamjene tri metalna kontejnera za 
kućni otpad koji se nalaze ispred njihove zgrade sa dva plastična kontejnera.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se KD Čistoća uputi zahtjev da ispred 

predmetne zgrade postojeća 3 metalna kontejnera za kućni otpad zamjene sa istim 
brojem plastičnih kontejnera. 

   

 
AD 12 
Stanari zgrade Medovićeva 21 obratili su se Vijeću sa zamolbom prenamijene jednog parkirnog 
mjesta iz invalidskog u „obično“. Naime, na ulazu u zgradu Medovićeva 21 nalazi se parkirno 
mjesto za invalide čiji korisnik je umro u prosincu 2015. godine. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se navedeni zahtjev proslijedi nadležnim 

službama. 
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AD 13 
Predsjednik Vijeća Marin Barać izvijestio je prisutne o aktivnostima povodom obilježavanja Dana 
žena. U utorak 1. ožujka održati će se likovna radionica slikanja na staklu koju će voditi Kristina 
Majerhold. U petak, 4. ožujka, u suradnji sa VMO Turnić i VMO Mlaka održati će se prigodno 
druženje koje će započeti u 18:30 sati otvaranjem izložbe slika Kristine Majerhold i Danijele 
Sušanj, a nakon toga slijedi trbušni ples Lede Noor, kratki nastup Vokalnog Studija Rijeka i koncert 
tamburaškog sastava Boduli. Svim posjetiteljicama će se pokloniti ruža.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
AD 14 
Budući da se bliži raspisivanje poziva građanima za dostavu prijedloga prioriteta za 2017. godinu, 
predsjednik Vijeća Marin Barać predložio je da Vijeće sve stavke iz prijedloga prioriteta za 2016. 
godinu koje nisu ušle u konačni redoslijed, uvrsti u prijedloge prioriteta za 2017. godinu. 
 

Zaključak:  
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
AD 15 
Predsjednik Vijeća Marin Barać izvijestio je prisutne da je zbog potrebe sanacije divljeg 
deponija u Ulici Milutina Barača kod k. br. 15 postavljena video kamera nad kojom daljinski 
nadzor vrši dežurna služba Direkcije za komunalno redarstvo. 
 

Zaključak:  
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Predsjednik Vijeća Marin Barać izvijestio je prisutne da je na interventni put ispod „plavih“ zgrada u 
Crnčićevoj ulici postavljena ograda i da će kroz narednih par dana biti postavljen i masterlokot čiji 
ključ imaju sve interventne službe. 
 

Zaključak:  
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Vijeće je primilo dopis od Direkcije za mjesnu samoupravu kojim obavještavaju da je Povjerenstvo 
za odabir projekata u okviru Riječkog programa lokalnog partnerstva za 2016. godinu donijelo 
odluku kojom se projektu Vijeća MO Sveti Nikola „Moje dvorište - moja odgovornost“ dodjeljuje 
potpora u iznosu od 14.600,00 kn. 
 

Zaključak:  
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
AD 16 
Član Vijeća Nikola Lazić je izvijestio prisutne o prigovoru na „Tužibabi“ na Radio Rijeci koji se 
odnosi na neosvjetljeni otok ispod Zapadnog trgovačkog centra.  
 

Zaključak:  
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se navedeni prigovor proslijedi nadležnim 

službama. 
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Članica Vijeća Antonija Marković pohvalila je postavljanje videokamera u Ulici Milutina Barača i 
predložila da se isto rješenje zatraži i na divljem deponiju u Medovićevoj ulici.  
 

Zaključak:  
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se navedeni prijedlog proslijedi odjelu 

gradske uprave za komunalni sustav. 
    
 
 
 
Sjednica je završila u 20:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

                    Jelena Orban Ramić Marin Barać 
 
  


